
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde i Distrikt Hjallerup 
Tidspunkt: tirsdag d. 8. februar 2023 kl. 17.00 - 19.30 

Sted:  Hjallerup Skole 
 

Deltagere (Forældrevalgte) • Heidi Selmer Pedersen (HJ) - 
formand 

• Anne Berg Aaen (HJ) 

• Rikke Louise Mellergaard (HJ) 

• Laila Hejlesen (KL) - 
næstformand 

• Nanna Sundby (KL) 

• Mette Thaarup (KL) 

• Henrik Lykke (FL) 

• Peter Enevold Pilgaard (FL) 

Deltagere (medarbejdere) • Lisbeth Egebjerg Voldby (HJ) • Susanne Jensen (KL) – A • Julie Aaen (FL)  

Deltagere (elever) • Eva Lykke Kiilsholm (HJ) 

• Frederik Møller Andersen (HJ) - A 

• Oliver Beith Therkelsen (KL) - A 

• Thaseelan Elango (KL) - A 

• Elisa Desideriussen Brücher 
Jensen (FL) - A 

• Sara Nyholm Godsk (FL) - A 

Deltagere (ledere) • Michael Ring Nielsen (HJ) 

• Rie Dam Vineke (HJ) 

• Helle Faber (KL) 

• Pia Bering Jensen (SFO) – A 

• Peter Græsdal Tanbæk (FL) 

• Peter Rasmussen 
(Distriktsskoleleder) 

Emne Ansvarlig 
Mål 

(Hvad vil vi gerne opnå?) 

 
Orientering - O 
Drøftelse – D 

Beslutning – B 

Planlægning 
(Hvem gør hvad og hvornår?) 

Opfølgning 
(Hvornår vil vi følge 

op) 

 
Kl. 17.00-17.05 

- Velkommen til møde  
 

Heidi og PR 
 
Orientering ift. suppleringsvalg i 
Flauenskjold.  

O 

 
Der blev budt velkommen. PR 
orienterede om, at der skal være 
suppleringsvalg ift. 
forældrerepræsentant til 
skolebestyrelsen fra Flauenskjold 
Skole. 
 
Der blev desuden orienteret om, at 
Rikke Mellergaard er tiltrådt en ledig 
stilling på Klokkerholm Skole, hvilket 
betyder, at hun fratræder 
skolebestyrelsen pr. 28/2-2023. Der 
indkaldes suppleant. 
 

 
Ingen opfølgning. 



 
 

PR orienterede desuden om, at 
omorganiseringen af 
specialundervisningsområdet har 
været på børne- og skoleudvalgets 
møde d. 7/2-2023, hvor det er 
besluttet at udskyde processen med 
et år. 
 

 
Kl. 17.05-17.20 

- Nyt fra elevrådet 
 

Elevråds-
repræsen-
tanterne 

 
Elevrådet beretter om deres 
arbejde. 

O 

 
Hjallerup 
Elevrådet har undersøgt, hvilke 
ønsker der er udvikling af 
indendørsområder og 
udendørsområder. 
Elevrådet er desuden i gang med at 
planlægge et fastelavnsarrangement 
for indskolingen. 
 
Klokkerholm 
Elevrådet er i gang med at planlægge 
et fastelavnsarrangement fredag d. 
17/2-2023. 
 
Flauenskjold 
 
PR orienterede om, at der er en 
dagsorden på vej til 
distriktselevrådet, som forventes at 
blive indkaldt til møde d. 6/3-2023. 
 

 
Distriktselevråds-
møde d. 6/3-2023. 

 
Kl. 17.20-18.00 

- Evaluering af 
kvaliteten 

Peter og 
Skole-

lederne 

 
Udsendte data gennemgås for 
drøftelse. 
PR gennemgår de generelle 
data. 
Skolelederne gennemgår 
fokuspunkter ift. 
trivselsmålingerne. 

Der arbejdes i 
mindre grupper 
for tilvirkning af 

evt. 
kommentarer.  

 
PR fremlagde rapporten ”Data på 
skoleområdet” og undersøgelsen af 
kvalitet i ”SFO-erne”. 

- Der blev stillet enkelte 
opklarende spørgsmål 

 

 
Der følges op på 
evalueringen af 
kvaliteten, når 
skolelederne har 
samtale med 
forvaltningen om 



 
 

 
Bestyrelsens kommentarer 
noteres og indgår i drøftelser 
mellem ledelse og 
forvaltningsledelsen. 
 

Skolelederne fremlagde 
trivselsdataene for de enkelte skoler. 

- Der blev stillet enkelte 
opklarende spørgsmål 

 
Bemærkninger til data 

- Opmærksomhed ift. hvem 
der følger op på aftalerne 
med klassen 
(LMV/klasselærer) 

- Dataniveauet giver et 
begrænset billede af 
kvaliteten 

- Det vil være givtigt, at hvis 
data beskriver en periode i 
stedet for kun enkelt 
datasæt fra et skoleår, da 
udvikling er mere 
interessant 

- Man ønsker en tydeligere 
definition af hvilke 
udvælgelseskriterier der 
ligger bag de enkelte 
datasæt 

- Der er opmærksomhed 
omkring betydningen af 
svarene i trivselsmålingen – 
et dårligt frikvarter i timen 
op til kan måske have stor 
indflydelse på svarene 

- Det er vigtigt at høre, at 
eleverne bliver inddraget i 
arbejdet med 
trivselsmålingen 

- Der opleves usikkerhed ift. 
om eleverne altid ved, hvad 
de spørges om i 
trivselsmålingen 

kvaliteten på 
skolerne. 



 
 

 

 
Kl. 18.00-18.10 

- Princip for budget og 
økonomi 

Peter 

 
PR fremlægger procedurer for 
håndtering af økonomi i Distrikt 
Hjallerup. 
Der fremsættes forslag om, at 
princip for budget og økonomi 
udgår. Baggrunden herfor er, at 
det er de kommunale 
retningslinjer der gælder. 
 

O/D/B 

 
PR fremlagde forslag til ”Princip for 
budget og økonomi”. 

- Der er udfordringer ved at 
have det eksisterende 
princip, da 
økonomistyringen skal følge 
styrelsesvedtægten og der 
ikke kan laves princip for 
det. 

 
PR fremlagde i stedet, hvordan 
håndteringen af budget og økonomi 
skal gøres ifølge styrelsesvedtægten. 

- Håndteringen fulgte af 
vedhæftede dokument, som 
dog ikke er et princip. 

 
Der blev opklarende spørgsmål til 
håndteringen af budget og økonomi. 
 
Bestyrelsen besluttede, at der 
fremover ikke skal være princip for 
budget og økonomi. Princippet 
udgår derfor. 
 

 
Princippet slettes fra 
hjemmesiden, og 
fremover følger 
håndteringen af 
budget og økonomi 
den fremlagte 
beskrivelse, som 
følger 
styrelsesvedtægten. 
 
 

 
Kl. 18.10-18.40 

- Principper. 
 

 Heidi/Peter
/Skoleleder

ne 

 
Skolelederne fremlægger 
principarbejderne fra de lokale 
udvalg: 
”Princip for holddannelse” 
”Princip for inddragelse af 
elevråd”  
”Princip for anvendelse af 
billed- og lydfiler” 
        Udkast udsendes. 
 

O/B 

 
Princip for holddannelse blev rettet 
til og godkendt. 
 
Princippet for inddragelse af elevråd 
blev drøftet, rettet til og godkendt. 
 
Princippet for anvendelse af billed- 
og lydfiler blev drøftet, tilrettet. Det 
ønskes at gennemgå princippet 

 
De tilrettede 
principper lægges på 
hjemmesiden. 
 
Det er vigtigt, at 
principperne lægges 
ud som tekst. 



 
 

Dertil fremlægges forslag til 
en fælles skabelon for alle 
skolebestyrelsens principper 

yderligere på et kommende 
bestyrelsesmøde. 

 
Kl. 18.40-19.00 

- VISIONSARBEJDE 
 

Heidi/Peter 

 
PR fremlægger tilrettet 
procesplan jf. bestyrelsens 
inputs fra forrige møde. 
 

O/D/B 

 
PR fremlagde den tilrettede 
procesplan, hvor begrebet 
”Kernefortælling” er blevet erstattet 
af ”Fundament”. 
 
Der er desuden lavet ændringer i 
hvilke grupper der skal involveres i 
processen – MED-udvalget er 
tovholder for 
medarbejderinvolveringen. 
 
Der er desuden lavet en justering i 
elevrådenes involvering. 
 
Der er justeret i procesplanen, så der 
er blevet bedre tid til at gennemføre 
processen. 
 
Bestyrelsen drøftede procesplanen 
for visionsarbejdet. Der kom 
følgende forslag til ændringerne: 

- Procesplanen er presset, så 
det ønskes, at processen 
først igangsættes 1/9-2023, 
hvilket blev rettet til. 

- Der var et ønske om, at der 
formuleres med 
udgangspunkt i et arbejde 
med værdier, men der var 
enighed om at fastholde 
formuleringen med et 
fundament. 

 

 
Arbejdet igangsættes 
1/9-2023. 



 
 

Bestyrelsen besluttede at vedtage 
procesplanen for visionsarbejdet 
efter den besluttede plan. 
 

Kl. 19.00-19.15 
Orienteringer 

- Formand 
- Ledelse 
- Medarbejdere 

 

 

 

 
Klokkerholm 
Der er 40-års jubilæum torsdag d. 
9/2-2023. 
 
Hjallerup 
Der er fuld gang i etableringen af 
toiletter ved indskolingen. 
 
Der afholdes skolefest for eleverne i 
0.-6. klasse torsdag d. 30/3-2023. 
Der kommer indbydelse ud efter 
vinterferien. 
 
Peter Rasmussen 
PT skal på barsel fra uge 9 og 7 uger 
frem. Det er besluttet at Kari 
Drengsgaard Jensen ansættes som 
barselsvikar i perioden. 
 
Den nye skolechef Kristine Foken 
Jensen startede d. 1/2-2023. Hun 
kommer på besøg i distriktet tirsdag 
d. 14/2-2023 for at hilse på lederne. 
 
Der er indkaldt til Fælles Rådgivende 
Organ. 
 
Formanden 
Har deltaget i mødet ”Fælles om 
folkeskolen”. Det var rigtig 
spændende, idet rigtig mange havde 
valgt at deltage, så der var mulighed 
for at komme langt omkring i forhold 

 
Ingen opfølgning. 



 
 

til drøftelserne omkring fremtidens 
folkeskole.  
 

 
Kl. 19.15-19.25 
Punkter til næste 
skolebestyrelsesmøde 

 Heidi, 
ledere og 
medar-
bejdere 

 
                

O 

 
Der var en kort drøftelse af punkter 
til kommende møder. 

 
Digitale medier – 
optagelse vha. 
digitale medier og 
samtykke – f.eks. i 
situationer, hvor der 
er et barn, som er 
fraværende fra skole. 
Herunder princip for 
deling af billed- og 
lydfiler.  
 

 
Kl 19.25-19.30 
3 punkter til Facebook 

-  

ALLE 

 
At give mulighed for at 
få drøftet og prioriteret 
punkter til dagsordenen 

D/B 

  
Skolerne i Distrikt 
Hjallerup leverer 
rigtig flotte 
resultater i de data 
som indgår i 
kvalitetssamtalen.  
 
Der er en 
opmærksomhed ift. 
udviklingen med 
digitale medier – et 
emne som 
skolebestyrelsen 
gerne vil tage op på 
et kommende møde. 
 
Der er fuld gang i 
etableringen af 
toiletter til 
indskolingen på 
Hjallerup Skole. 
 



 
 

Lukket møde 
 

 
 

  
 

 

      

 


